
یــک مقــام اروپــایی خــبر داد؛
واردات کیوی از نیوزیلند

کمیسیونر کشاورزی و توسعه روستایی اتحادیه اروپا با بیان اینکه
ایران از نیوزیلند کیوی وارد میکند، خواستار صادرات میوههای تازه

خارج از فصل به کشورمان شد.

فیل هوگان کمیسیونر کشاورزی و توسعه روستایی اتحادیه اروپا در
نشست مشترک با محمود حجتی وزیر جهاد کشاورزی با بیان اینکه تمایل
داریم میوه تازه خارج از فصل به ایران صادر کنیم، اظهار داشت:

تمایل به مذاکره در این زمینه با جمهوری اسلامی ایران داریم.

وی با اشاره به اینکه در حال حاضر ایران میوه کیوی را خارج از
فصل از کشور نیوزیلند وارد میکند، گفت: ما نمیخواهیم با نیوزیلند

رقابت کنیم، اما تمایل به صادرات محصولاتمان به ایران داریم.

کمیسیونر کشاورزی و توسعه روستایی اتحادیه اروپا در بخش دیگری از
سخنان خود ادامه داد: در خصوص صادرات محصولات لبنی و شیرخشک نیز
با محدودیتها و موانعی مواجه هستیم که تمایل داریم این محدودیتها

برطرف شود.

هوگان با بیان اینکه صادرات روغن زیتون از اروپا به ایران نیز با
مشکلاتی مواجه است، گفت: ما در این زمینه نیز تمایل به مذاکره
داریم و همچنین مایلیم بدانیم آیا ایران دوباره به شورای جهانی
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روغن زیتون میپیوندد یا خیر؟

وی همچنین خواستار صادرات گوشت گاو و گوسفندی استخواندار بدون
محدودیت سنی به ایران شد و افزود: شرکتهای اروپایی برای صادرات
گوشت به ایران نیاز دارند که دوبار مجوز بگیرند؛ ما این مسئله را

پیگیری میکنیم تا روانتر شود.

کمیسیونر کشاورزی و توسعه روستایی اتحادیه اروپا با اشاره اینکه
اتحادیه اروپا به همکاری خودش با ایران در چارچوب توافق هستهای و
برجام ادامه میدهد، گفت: ما طرفها دیگر را نیز به اجرای برجام
تشویق میکنیم و از طرف ایرانی میخواهیم با تقاضای اتحادیه اروپا
برای باز کردن یک دفتر در ایران موافقت کند تا موانع موجود بر سر

راه همکاریهای دو طرف را برطرف کنیم.

هوگان با بیان اینکه رفع موانع بانکی و خطوط اعتباری به نفع دو
طرف است، گفت: باید استانداردهای یکسانی را جهت حفظ ایمنی غذا و
محصولات کشاورزی تعریف کنیم که این مسئله از اهمیت ویژهای

برخوردار است.

وی با اشاره به اینکه اتحادیه اروپا آمادگی خود را در زمینه کمک
به تحقیق و نوآوری در حوزه کشاورزی به ایران اعلام میکند، تصریح
کرد: هفته آینده کنفرانسی در همین زمینه در کشور بلژیک برگزار
میشود که ما از ایران میخواهیم هیئتی را به این کنفرانس اعزام

کند.

کمیسیونر کشاورزی و توسعه روستایی اتحادیه اروپا با اشاره به
اینکه نگرانیهایی درباره کنترل استاندارد پسته داریم، افزود:
امیدوار هستیم همکارانمان در بخش فنی بتوانند این مسائل را حل

کنند.

هوگان ادامه داد: ما تائیدیهای مبنی بر آزاد شدن صادرات شترمرغ و
قزلآلا از ایران به اتحادیه اروپا دریافت کردهایم و از جمهوری
ً خواسته بودیم، هر چه اسلامی درخواست میکنیم اطلاعاتی را که قبلا
سریعتر در اختیار ما قرار بدهد تا ما بتوانیم زودتر مجوز واردات

این محصولات را به کشورهایمان صادر کنیم.

وی همچنین از درخواست صادرات اسب از ایران به کشورهای اروپایی
یاد کرد و گفت: محصول دیگری که امیدواریم هر چه سریعتر جایگاه آن

در اتحادیه اروپا مطرح شود، زعفران است.



کمیسیونر کشاورزی و توسعه روستایی اتحادیه اروپا اظهار امیدواری
کرد زعفران ایران هر چه سریعتر به بازارهای اتحادیه اروپا راه

یابد.

هوگان تصریح کرد: از موانع توسعه همکاری، مسائل بانکی است که
باید برطرف شود و در توسعه همکاریها، راهبرد ما برد ـ برد است و
اتحادیه اروپا به تعاملات اقتصادی خود با ایران در چارچوب برجام

قاطعانه ادامه میدهد.


